
FAU-møte 

FAU-møte 28.11.23 kl. 17:30-19.00  

Referent: Cecilie Marie Svendsen 

 

Tilstede: 

Ashton Ryan - Representant for 1. klasse  

Heidi Kvande - Kasserer og representant for 3. klasse  

Cecilie Marie Svendsen – Referent og representant for 4.klasse  

Hanne Bente Mittet - Nestleder og representant for 5. klasse  

Mari Molaug Eriksen – Representant for 6.klasse 

Frida Vigeland - Leder og representant for 7. klasse 

Forfall:  

Kim Ytterhalls – Representant SFO 

Erik Kalle Kleiv - Representant for 2. klasse 

 

 

Saksliste:  

Sak.1: Søknad om støtte fra elevrådet 

Søknad om utstyr til TL utstyr.  

FAU ser viktigheten av å ikke å støtte elevene, burde vært lagt frem før det ble forespurt å støtte 4-7 

trinn på kino. Anbefaler at elever og ledelsen samarbeider om hvilke ting man skal søke penger om.  

Finne ut av hvor mye penger FAU har til neste møte, saken utsettes derfor til neste møte. 

FAU vil etter 17.mai sette et budsjett for neste år, slik at man kan lage et regnskap over hvor mye man 

kan støtte med.  

 

Sak.2: Reaksjoner på pengeinnsamling  

Reaksjoner på at elevene skulle fortelle i klassen om hvor mye de fikk betalt pr runde. Dette er 

uheldig.  

 

Sak.3: Ordne tilgang til bankkonto 

Oppdatering av Brønnøysundregisteret.  

Vedtas at det er signaturrett for Leder og Kasserer 



 

Diverse 

- Nå kan man få bot for å parkere i skolegården.  

- Ønsker en evaluering angående kinoen som FAU sponset. 

- Settes opp en sak til neste gang ang 17.mai, 6.klasse burde sette en komite nå.  

- Datoer og discokveld ble diskutert, minidisco settes til tirsdag 30.januar, discokveld settes til 

onsdag 31.januar. Invitasjon vil komme. Ønsker å endre spillekveld til minidisco. 

7.klasse – vil dere være med på disco eller vil dere ha noe annet?  FAU ønsker innspill innen 9. 

januar 2024.  

Invitasjon kommer etter møte FAU-møte den 9.januar.  

- FAU lurer på hvilken praksis det er på å bruke mobilhotell, rektor ble derfor hentet inn til 

møtet. Rektor informerer om at det ikke er lov til å bruke mobil på skolen, det er foretatt 

enkelte grep i enkelte klasser, hvor det er innført mobilhotell.  

 

 

Orientering fra rektor:  

- Økonomien og inntektsstopp, elevene merker lite til dette. Lærerne merker også lite til 

kuttene nå, da man klarer å være fleksible. Fokuserer på kompetanseheving.  

- READ kommer tilbake, hvor 1-2 klasse får bokpose med hjem, 3.klasse og opp har lesekasse i 

klasserommet med bøker. Informerer at skolen må betale for bøker som forsvinner. 

- Forespørsel ang lys på parkeringsplassen, det er gitt avslag til dette, men det informeres om 

at man vil fortette og kjempe for dette.  

 

Fokusere på godt samarbeid, da lykkes vi!  

 

For et godt samarbeidet, vil det i fremtiden bli satt av 10-15 min til orientering fra rektor, blir det mer 

enn dette ber vi om at det meldes inn på forhånd, slik at man får satt av nok tid.  

 

 

 

 

 

 


